

Ang Isaiah 62 21 na Adlaw Tibuok kalibutan nga Pag-ampo ug Pagpuasa alang sa Israel Mayo 7-28, 2023)

Apil sa pipila ka milyon nga mga magtutuo nga moapil sa pag-ampo alang sa Israel sulod sa labing menos 1 ka oras kada adlaw sulod sa 21 ka adlaw (Mayo 7-28) alang sa pag-uswag sa mga saad ug mga plano sa kaluwasan sa Dios alang sa Jerusalem ug Israel. Ang uban mag-ampo nga mag-inusara ug ang uban mag-ampo uban sa 2 o labaw pa (Mt. 18:20)—halos o sa personal—sa ilang balay, opisina, dorm, o sa ilang simbahan, ug uban pa.

Usa ka kolaborasyon sa pipila ka libo nga mga ministeryo-lakip na si Lou Engle, Jason Hubbard, Mike Bickle-naa na nagpalihok ug kapin sa 1 ka milyon nga mga magtutuo aron moapil sa usa ka global nga solemne nga asembleya (Mayo 7-28) aron magpuasa sa lainlaing mga paagi ug sa pag-ampo alang sa mga katuyoan sa Dios alang sa Israel. Nag-ampo kami sa Ginoo nga nagbangon siya ug 100 ka milyon nga mga tigpataliwala alang sa Israel. Dios misaad sa pagtudlo niadtong dili magpakahilom hangtud nga si Jesus mobalik— i.e., kadtong natawo sa kaliwatan nga iyang pagbalik!

6Sa imong mga kuta, Oh Jerusalem, nagtudlo ako ug mga magbalantay; sa tibuok adlaw ug sa tibuok gabii dili sila maghilum. Kamo [mga tigpataliwala] nga nagpahinumdom sa Ginoo [sa iyang mga saad], ayaw pagpahulay alang sa inyong kaugalingon; 7 Ug ayaw siya paghatagi ug pahulay hangtod nga iyang gihimo ang Jerusalem nga usa ka pagdayeg sa yuta [nga mahitabo sa pagbalik ni Jesus]. ( Isa. 62:6-7 , NAS )

Sa unang 3 ka semana sa pag-anunsyo niini nga pagpuasa sa Marso 7, kapin sa 1 ka milyon ang gikatak dang moapil sa lainlaing paagi. Sa Mayo 7, labaw pa sa 1 ka milyon ang moapil niining 21 ka adlaw nga pagpuasa sa lainlaing paagi (ang uban magpuasa sa tubig, ang uban sa utanon, o juices, o usa ka pagkaon sa usa ka adlaw, o “fasting media” lang) sa pag-ampo alang sa pagpagawas sa iyang himaya (Ex. 33:18).

Ibutang ang imong mga kapanguhaan sa ministeryo niining bag-ong website—Isaiah62Fast.com aron maabot ang bag-ong mga tawo niining pagpuasa. Kini nga website makita sa minilyon. Dili kini usa ka website sa IHOP apan ubos kini sa kolaborasyon sa kadaghanan

mga ministeryo. Ang Isaiah62Fast.com nga website nagpaila sa mga simbahan, mga ministeryo, mga pagtuon sa Bibliya, mga grupo sa kabatan-onan, ug uban pa nga tinguha nga mahimong "HUB" nga maghatag sa iyang mga kapanguhaan sa ministeryo alang sa uban nga makakita niini sa Isaiah62Fast.com, Kung gusto nimo ang impormasyon sa imong simbahan o ministeryo nga nalista sa Isaiah62Fast.com, dayon i-klik ang link para sa dugang nga impormasyon. Ang IHOPKC prayer room komitado sa pagsimba ug pag-ampo nga walay hunong 24/7 sulod sa 3 ka semana (Mayo 7-28) alang sa Israel. Kapin sa 300 sa IHOPKC nga bug-os-panahong mga kawani sa ministeryo ang personal nga mipasalig nga anaa sa among lawak-ampoanan alang sa 6-12 ka oras kada adlaw sa tanang 21 ka adlaw. Mapasalamaton ko sa ilang tubag sa pagsalikway sa kadaghanan sa ilang normal nga mga responsibilidad

sa pagbuhat niini! Ang IHOPKC prayer room usa lamang sa daghang mga HUB nga nakigbahin niini. Para sa dugang impormasyon kung giunsa nimo simbahan o ministryo mahimong usa ka HUB tan-awa ang Isaiah62Fast.com o ang Isaiah 62 Fast Facebook page (<https://rb.gy/8orcjp>).

Ang Isaiah62Fast.com wala magtubag sa bisan unsang eschatological nga mga posisyon apan nagtawag sa mga magtutuo gikan sa tanan nga mga posisyon aron moapil.

Nganong 100 million?

Sulod sa daghang katuigan, ang Ginoo mihatag sa lain-laing mga tawo sa gidaghanon nga 100 ka milyon nga mga tigpataliwala alang sa Israel sa lain-laing mga paagi.

Si Eric Watt, Jason Hubbard (IPC), ug ang team mibisita sa IHOPKC sa makadaghang higayon sa bag-ohay nga katuigan.

Nagrepresentar sila ug kanunay nga nakigsulti sa mga lider nga nagdumala sa 5,000+ nga mga network sa pag-ampo nga hiniusa naglakip sa 130 ka milyon nga mga magtutuo (sa una akong nakit-an ang mga numero nga lisud tuohan). Sa ilang bag-o nga pagbisita (Dis. 2022), ilang gipaambit nga ang mga lider niining 5,000+ ka mga prayer network ug ang 130 ka milyon nga mga tigpataliwala nga konektado kanila magbarug nga magkauban aron mag-ampo alang sa samang dapit sa yuta 4 ka beses sa 2023 sa usa ka global nga misyon nga inisyatiba nga gitawag 110cities.com. Nabug-atan ako samtang akong gikonsiderar nga kini ang unang higayon sa kasaysayan nga kapin sa 100 ka milyon nga mga magtutuo mag-ampo alang sa samang geografikanhong dapit nga magkauban sa samang adlaw 4 ka beses sa usa ka tuig (tan-awa ang Jn. 17:21-23).

Kining 100 ka milyon nag-ampo alang sa China niadtong Enero 22, 2023. Mag-ampo sila alang sa Middle East sa Abril 17, alang sa Israel sa Mayo 28, ug alang sa India sa Oktubre 31. Kining 100 ka milyon nga mga magtutuo hugot nga nagsalig kang Jesus ug ngadto sa Dakong Sugo, apan daghan kanila wala pa konektado sa biblikal nga katuyoan sa Ginoo alang sa Israel.

Apan sulod sa 21 ka adlaw paingon sa Mayo 28, 1 ka milyon+ nga mga tigpataliwala ang magpuasa ug mag-ampo nga mangayo sa “Espiritu Santo sa pag-ambush” kanila pinaagi sa pagmarka sa mga kasingkasing niining 100 ka milyon alang sa Iyang mga katuyoan alang sa Israel.

**NGANONG GUSTO NATO ANG PAG-AMPO PARA SA JERUSALEM UG ISRAEL?**

Ang nasodnong paghinulsol sa Israel (Buhat 3:19) ug pagsugid nga si Jesus mao ang Mesiyas (Mt. 23:39) konektado pag-ayo

ngadto sa ikaduhang pag-anhi ni Jesus, ang Dakong Sugo, ug “kinabuhi gikan sa mga patay” alang sa tibuok yuta (Rom. 11:15).

Si Jesus dili mobalik hangtod nga ang mga pangulo sa Jerusalem moila Kaniya ingong Mesiyas sumala sa Salmo 118:26.

37 “O Jerusalem... 39 dili na nimo ako makita hangtod nga moingon ka, ‘Bulahan siya [Jesus] nga mianhi sa ngalan ni Jehova [sa ingon, nag-ila Kaniya ingong Mesiyas— Salmo 118:26 ].’” ( Mat. 23:37-39 )

19 Busa paghinulsol ug pagbag-o, aron ang imong mga sala [sa Israel] mapapas, aron...

20 Mahimo niyang ipadala si Jesu-Kristo...

21 nga kinahanglan dawaton sa langit [itago o huptan sa tuo sa Amahan]

hangtod sa mga panahon sa pagpasig-uli sa tanan nga mga butang, nga gisulti sa Dios pinaagi...sa tanan Niyang balaang mga propeta. ( Buhat 3:19-21 )

Si Pablo mitudlo nga ang Dios mogamit sa Hentil nga mga magtutuo aron sa paghagit sa nasud sa Israel sa paggakos kang Jesus sa katapusan nga mga panahon.

11

... aron sa paghagit kanila [Israel] sa pangabugho, ang kaluwasan miabut sa mga Gentil...13 Akong gipadako ang akong ministeryo,

14 Kon sa bisan unsang paagi mahagit ko ang [Israel] sa pangabugho... 15 Kon ang pagsalikway kanila [Israel] mao ang pagpasig-uli sa kalibutan, unsa man ang ilang pagdawat gawas sa kinabuhi gikan sa mga patay [bulahan alang sa tibuok yuta]? ( Roma 11:11-15 )

Kami nagtuo nga kining 21 ka adlaw nga pangkalibutanon nga Isaias 62 nga pagpuasa mahimong makapadasig sa pagpadali sa usa ka biblikanhon panag-istoryahanay mahitungod sa Israel diha sa lawas ni Kristo sa tibuok nasud niining taknaa. Kini nga pagpuasa matapos sa Pentekostes

Domingo, Mayo 28. Niining adlaw, 100 ka milyon nga mga magtutuo ang mag-ampo nga magkauban alang sa Israel agig tubag sa tawag sa Dios.

pinaagi ni Jason Hubbard, Eric Watt, ug ang "110 Cities" nga team aron mapalihok sila niining paagiha 4 ka beses sa 2023.

Tan-awa ang 110 Cities.com—sa Abril 17, kining sama nga 100 ka milyon nga mga magtutuo mag-ampo alang sa tibuok Middle East.

Kini ang unang higayon sa kasaysayan nga pipila ka milyon ang mag-ampo labing menos usa ka oras kada adlaw sulod sa 21 ka adlaw alang sa Diyos.

mga saad alang sa Israel. Ang pagkatalagsaon niini nga inisyatibo sa pag-ampo mismo usa ka timaan sa mga panahon ug usa ka pagpadali sa Dios

“pagtakda ug panahon alang sa usa ka kaliwatan nga pagabuhaton pa” sa paghiusa sa lyang mga katuyoan alang sa Israel (Sal. 102:13, 18).

13Ikaw...maluoy sa Zion [Jerusalem]; ang panahon sa pagpabor kaniya, Oo, ang gitakdang panahon, miabot na...

18 Kini igasulat alang sa kaliwatan nga umalabut, aron ang katawohan nga pagabuhaton pa magadayeg kang Jehova.

( Sal. 102:13-18 )

Kining 21 ka adlaw nga pagpuasa maoy usa ka “global Ester moment” (Est. 4:14-16) nga usa ka mahinungdanong down payment.

alang sa katapusang katapusang global Ester nga higayon sa diha nga minilyon sa mga magtotoo moapil sa pag-ampo, isulti nga maisugon alang sa

Ang mga katuyoan sa Dios alang sa Israel (ingon sa makita sa Kasulatan), ug mobarug uban sa Israel samtang ang anti-Semitism nagdugang hangtod nga si Jesus mobalik

( Zac. 14:1-5 ). Kini nga pagpuasa importante usab alang sa karon tungod kay ang Israel nag-atubang sa daghang mahinungdanon nga mga panagbangi.

14 “Kay kon magpakahilom pa kamo niining panahona, ang mga Judio motungha ang kahupayan ug kaluwasan gikan sa

laing dapit...kinsay nahibalo kon mianhi ka ba sa gingharian alang sa panahon nga sama niini?”

15 Unya si Ester miingon kanila sa pagtubag kang Mardoqueo: 16 “Lakaw, tigoma ang tanang Hudiyos... ug pagpuasa alang kanako...” (Est. 4:14-16)

Mapasalamaton kaayo kami kang Tom ug Kate Hess nga nangulo sa Balay sa Pag-ampo sa Jerusalem sulod sa 36 ka tuig [jhopfan.org] ug alang kang Rick ug Patricia Ridings kinsa nangulo sa Succat Hallel sa Jerusalem sulod sa dul-an sa 20 ka tuig [succathallel.com] ingon man ang uban pang mga ministryo sa pag-ampo nga natukod sa miaging 20+ ka tuig aron kanunay nga mag-ampo alang sa Israel. Niini nga pagpuasa atong gibayaw ang pagkalabaw ni Hesus ug gipunting ang koneksyon sa panalangin sa Diyos sa Jerusalem hangtod sa katumanan ang Dakong Sugo. Daghan pa ang atong mahimo nga magkauban diha sa “espiritu sa Juan 17:21-23” nga panaghiusa.

Pag-download ug libre nga digital nga libro ang Moravian Miracle ni Jason Hubbard nga nagsaysay sa talagsaong istorya sa Si Count Zinzendorf nga naghiusa sa 24/7 nga pag-ampo (nga nagpadayon sulod sa 100 ka tuig) uban sa unang Protestante kalihokan sa misyon sa kasaysayan. Pangitaa kini nga libro nga PDF sa [Isaiah62Fast.com](http://Isaiah62Fast.com) o tan-awa ang iyang istorya sa YouTube